
PROTOKO.& NTXVII /2008

obrad XVII sesji Rady Mieiskiej Ostrresz6w
odbytej w dniu 24 kwietnia 2008 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obcnych na sesji 20 radnych (95,2%).

Nieobecny r+sprawiedliwiony:
1. Arkadiusz Suchanecki

W obradach uczestniczyli z-aproszeni go5cie wedlug zalqczonych list obecnoSci.

Porzqdek oblad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno$ci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad XVII sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad XVII sesji Rady Miejskiej
4.Przyjgcie protokolu zobrad XVI sesji Rady Miejskiej
5. Inforrnacja Przewodniczryego Rady Miejskiej o dzialaniachpodejmowanych w okresie

mrglz1 sesjami
6. Sprawozdanie Burmi strza z realizacji zadart w poprzednim okresie, milaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytana radnych
8. Zapytania i wnioski przewodniczqpych dzielnic i sohys6w
9. Sprawozdanie Miejsko-Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej w Ostrzeszowie

zarok2007
10. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budZetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w

2a2007 rok
I l. Przedstawienie uchwaly Nr 2/2008 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzesz6w

w sprawie absolutorium
12. Przedstawienie uchwal Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie:

a) opinii o sprawozdaniu z wykonania bud2etu Miasta i Gminy Ostrzesz6w 2a2007 rok
b) opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzesz6w o udzielenie

absolutorium dla Burmistrza z-a2007 rok
13. Dyskusjadotyczryapunkt6w l0 - 12 przestrzennego terenu polo2onego

we wsi Roj6w w rejonie ulicy Hetrnariskiej i w por@ku obrad
14. Uchwalenie ,,Mrejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu polozonego

we wsi Roj6w w rejonie ulicy Hetmariskiej i w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Ko5ciuszki"
(nr 9612008)

I 5. Uchwalenie zmiany,JVliejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
poloZonego we wsi Roj6f'(nr 95/2008)

16. Podjgcie uchwal w sprawie:
a) zastqpnrpcia dfugoterrrinowego kredytu bankowego oraz rcbowiq?ania wekslowego

(nr 9a/2008)
b) nabycia nieruchomo5ci gruntowej poloZonej w Ostrzeszowie , ul. Jana Pawla II

(nr 93/2008)
c) wniesienia nieruchomofi:i gruntowej poloZonej w Ostrzeszowie aportem do Zakladu

Energetyki Cieplnej zo.o. w Ostrzeszowie (nr 9712008)
d) realuacji inwestycji pod nazwq Centrum Turystyczno-Rehabilitacyjne (nr 10 l/2008)

1 7. Odpowie dzi m interpelacje i zapytana
18. Sprawy r6ine i informacje
19. Zakoircz*;nre
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I)o n-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie nrawomocnqSci obmd

Radny Edward Skrarpek - Przewodniczryy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XVII sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, 2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do n-ktu 2-eo Pruedstawienie porzadku obrad XVII sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil porz4dekobrad, kt6ry radni
otrzymali z zaproszeniem na dzisiej sze obrady.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o przyjgcie do porz4dku obrad
sesji projektu uchwaly w sprawie wniesienia nieruchomo$ci gruntowej
polo2onej w Ostrzeszowie aportem do ZakladuEnergetyki Cieplnej zo.o.
w Ostrzeszowie (nr 9712008).
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,gd') przyigla powyZszy projekt
uchwaty do porzqdku obrad sesji.

Do p-.ktu 3-so Wvb6r sekretaza,obrtd XVII sesii Radv Mieiskiei
ZgodniezwczssrnejszymiustaleniamiPrzewodniczqcyRadyzglosil,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny lerzy Szulczyriski.
Radny I erzy Szulczyrlskr wy t aziN zgodp na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,zai) wybraNaradnego Jerzngo
Sulczy'nskiego sekretarzem obrad XVII sesji Rady Miejskiej.

Do p-kfu 4-qo Prztviecie orotokotu z obrad XVI sesii Radv Mieiskiei
Radna Krystyna Sikora - sekretaru obrad XVI sesji Rady Miejskiej
przedstawila wniosek w sprawie przyjgcia protok6l z poprzedniej sesji
bezodczytania.
Wniosek stanowi ta\qcznk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wylozony do wgl4du Radnych w pokoju nr 25
UrzEdu Miasta i Gminy o crqradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glos6w ,zd) przyjplazgloszony wniosek.

Do p-ktu 5-so Infpmacia Przewodnicz4ceso Radv MieisHei o dzialaniach
oodeimowanvch w okresie miQdzv sesiami
Powy?sz4informacjEzloirylPrzewodnicz4cyRady.
Informacja stanowi zatqcztnk do protokolu.

Do p-ktu 6eo Snrawozdanie Burmistza z rralizacii zadaf w ooonednim ol{resie.
rzwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw Wabnic - Burmistrza zloiryt' powyZsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalqczrtrk do protokolu.

Do n-litu 7-so lpterpelrcie i zapvtania radpvch
Radny Ryszard Szymanski przedstawil petycjp mieszftaric6w dotyczqc4
popralvy be4ieczenstwa piesrych prznmierua1qcych odcinek: Plac Stawek -

ul. Gen.Sikorskiego. Zainstalowane tam oanakowanie (ograniczenie
prgdkoSci z tabhcq,,uwaga piesi') nie jest respektowane. Mieszkafcy wnio-
skujq o poszerzenie chodnika z jednej strony dw odcinka ulicy kosztem
zmniejszeruajego szerokoSci po drugrej stronie. Propozycja ta jfiby\a
kilkakrotnie przedstawiana na sesjach Rady Miejskrej, ale dot4d nie zostala
przeh,azanra do realizacj i.
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Radny Andrzej Manikowski zapytuje cry do Powiatowego Zarz4duDr6g
wyslane znstalo pismo odno5nie zglaszanejprT,ez niego na sesji pod koniec
2007 roku interpelacji dotycz4cej uszkodzonej jezAmpo remoncie drogi
od szkoly w Olszynie w kierunku Parzynowa.
ZwracasiE z pro$bqdo Policji o ustawianie patrolu na ul.Lefnej w godzi-
nach odbioru dzieci z P rzedszkola S i6 str Nazaretanek. P rzeje?dfai4ce tam
samochody nie respektuj4znaku ograniczenia prqdko5ci do 40 km/godz.,
jadqc z prgdkotuiq 80 km/godz.
Radny Henryk Kajser poruszatemat drogi wojew6dzkiej nr 449, kt6ra
na odcinku od Swiatel na ul. Kofciuszki do Rojowa jest w bardzn zlym
stanie. Na drodze tej brak jest chodnika i parking6w, a poruszanie sig po-
boczami jest niebe4pieczne. Ostatnio w obrEbie wspomnianej drogi wyko-
pano r6w, kt6ry odbiera wodg, ake pogarsza&zpieczefstwo jej uZytkow-
nik6w, szczeg6lnie pieszych.
Postuluje utworzenie dwukierunkowego wyjazdu samochod6w z nowo
wybudowanego parkingu na ul. Gen. Sikorskiego w kierunku ul.Ko5ciuszki.
Zglaszapotrzehprzsciwdziahantazjawiskuptzejeidzamasamochod6wbez
uzasadnienia przfrzRynek, kt6re ostatnio jest bardzo czeste (kierowcy trak-
tuja Rynek jak,"skr6t").
Radny Jan Papiernik po&igkowal BurmistrzowizazaanguZrcwuie w dzia-
laniach, kt6re zaowocowaly udroZnieniem przej5cia na ul. Dworcowej
w pobliZu stacji PKP i wykonaniem chodnika. Proponuje porozumie6 sig
z PKP w celu poloZenia tam asfrltu.
Radny Marek Czwordon zapytuje czy moznaustawi6 pojemniki do segre-
gacji odpad6w w obnEbie ulic: Grabowska - Mostowa
ZwrucauwagQ, 2e wykonawca tablicy informacyjnej o mieScie partnerskim
Struhr, usytuowanej od strony Kppna pozostawil balagan po wykonanej
pracy,kt6rego do tej pory nie posprzqtano.
Zapytuje kto poprawi trawnik ztiszczany po wymianie slup6w na ul.Armii
Krajowej.
Zwracauwage na trudnoSci pojawrajqce sig przy vtyjetilzie z parkingu
Starostwa - usytuowanego zaUrzgdem Miasta i Gminy.
Radny Andrzej Cudniewic z popiera petycje zg,\osz-on4przez tadnego
Ryszarda Szymanskiego.
ZwracauwagQ na problem zagroirciykt6rych przycrynqsq duze drzBwa
rosnece na terenie szJcolnym od strony ul. Wielunskiej. Korzenie tych drzew
podnosz4 plo t, zas opadajqpe konary s4 niebezpi ecz.rE dla os6b ponrsza-
jqpych siE chodnikiem.
Zapytuje jakstraz Miejska uzasadnia odpowiedzi podczas kontroli pose-
sjach dotycz4cychwywozu Smieci. Mieszkaricy ttwnacz4sig, 2e nie trzeba
podpisywac umowy z odbiorc4Smieci gdy2 wynosz4ie do kontener6w.
Zwracar6wnie2 uwagQ !3 Problem wywo2enia Smieci na tereny poloZone
nieopodal Ko$ciola pw. Sw. Jadwigi Kr6lowej.
Radna Mariola Kozlowska zapytuje kiedy TaIzqdca drogi nr 444 podejmie
jakiekolwiek dz:urNarrra majqce na celu zapewnieni e kzpieczenstwa jej

u4rtkownikom (zwraca sig m.in. uwagQ naz31gforrcfia powstale w wyniku
niebezpiec znego wymijania sig samochod6w).
Radny Edward Skrzypek zapyttrie kiedy samor@ powiatowy wywi4le sig
z ustalenia podjqtego na wsp6lnym posiedzeniu Kolegium Rady Miejskiej
i powiatu, a dotyczryego otwarcia parkmgu za budynkiem Powiatowego
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Centrum Pomocy Rodzinie w dni wolne od pracy orazw dni powszechne
po godz. 15@. Osoby chcqpe wziq(:udzia|w zamierueniach, odbywajqpych
sig w tym czasie w Kino-teatrue (w tym r6wnie2 organizowanychprzez
powiat) nie majqgdzie ?aparkowaf, a parking za PCPR jest zamknigty
i niewykorzystany.

Do n-ktu &qo Zapvtania i wnioski orzewodniczacvch dziel4ic i soltvs6w
Nie bylo.

Do n-liilu 9-eo Sprawgzdanie Mieiqko-Gminneso OSrodka Pomocv Spoleczarei
w Ostrzesmwie za rok2007
Crrzrgorz Rycerski - Kierownik Miejsko-Gminnego O6rodka Pomocy
Spolecznej przedstawil Radzie Miej skiej powyhsz.e sprawozdanie.
Sprawozdanie bylo omawiane szczeg6lowo na posiedzeniach statych
Komisji Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi za,lqsznrk do protokolu.

Do o-ktu lQgo Rpzoatpenie sprawozdania roczneeo z wvkonania budZctu Miasta
i Gminv Ostlzeszf,w za 2007 rok
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil Radzie sprawozdanie rocarc
z wykonaniabuditptu Miasta i Gminy Ostrzesz6w 2a2007 rok.
Ponadto sprawodanie byNo szczsg6lowo omawiane na posiedzeniach
stalych Komisji Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zaNqszlak do protokolu.

Do o-btp ll-so Pnedstawienig uchwalv Nr 2/2008 Komisii Rewizryinei Radv Mieiskiei
Ostrzesz6w w snrawie absolutorium
Radny Henryk Kajser - Przewodnicz,Wy Komisji Rewrzyjnej zapon:u,l
Radg z uchwal4Nr 2/2008 Komisji Rew@jnej Rady Miejskiej Ostrzeszow
z dnia 3 kwietnia 2008 roku w sprawie absolutoriurn
Uchwala stanowi zalqczrrk do protokolu.

Do.p-ktu 12-so Pzedstawienie uchwal Resionalnei lzbv Obrachunkowei w Pozmaniu
w sprarqie:
a) opinii o snrawozdaniu zwvkonania budietu Miasta i Gminv

Ostrzesz6w za 2007 rok
J6zef Bukiewicz- Skarbnik przedstawil uchwalg Nr SO-3/4-SP/Itu/08
Skladu Orzskajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Pozraniu
z dnn20 lonmca 2008 roku w sprawie wyazenia opinii o przedlo2onym
przrz Burmistrza Miasta i8 Gminy Ostrzesz6w sprawozdaniu z wykonania
budZetu Miasta i Gminy 2a2007 rok.
Uchwala stanowi z alqczrrk do protokolu.

b) oninii o wnioslil Komisii Bewizwinei Rady Mieiskiei Ostrzesz6w
o udzielenie absolutorium dh Bumistrza za 2007 rok
Radny Edward Skrz)'pek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej przedstawil
uchwalg Nr SO 2514-ABS/l<a/08 Kolegium Regionalnej Izby Obrachun-
kowej w Poznaniu zdnia 8 kwietnia 2008 roku w sprawie wyrazenia opinii
o wniosku Komisji Rewidnej Rady Miejskiej Ostrzeszbw o udzielenie
absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 2a2007 rok
Uchwala stanowi zalqcmtk do protokolu.



- )

Do rFktu 13so D,vskFsia dotvgzaca nunlit6w 10 - 1? porz4dku obrad
RadnyAleksanderJ6zefiak-Przewodnicz4cyKomisjiBudzetuiPrznsl'llzs-
gania Prawa w imieniu Komisji podkre6lil, 2e Komisja szczng6Nowo zapoz-
nala siE z wykonaniem bud2etu 2a2007 rok i stwierdzila iz Burmistrzrealinrjry
zadafia m'iryane z wykonaniem budzetu 2007 roku kierowal sig zasadq celo-
wo5ci, rzetelno5ci i oszczgdno5ci w gospodarowaniu Srodkami publicznymi.
Radny Edward Skrzypek - PrzewodniczqcyRady Miejskiej przedstawil
projekt uchwaty w sprawie absolutoriurn
Uchwala znstala przez Radg Miej skq podjgta jednogloSnie (20 glos6w,,zd').
UchwalaNr XVIV1 16/2008 stanowi zatqcznlk do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej w imieniu Rady i wlasnym zloiryl
Burmistrzowi Miasta i Gminy gratulacje z otazjiotrzymania absolutorium
zarok2007.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz Miasta i Gminy podzigkowal Radzie
Miej skiej za udzielene abso lutoriu m oraz wyrazy podzigkowani a za dobrq
wsp6lpracE w realizac4i budzetu w 2007 roku radnyr4 wiceburmistrzowi,
skarbnikowi, sekretarzowi, naczelnikom i pracownikom Urzqdu.

Przewodnic z4sy Rady Miejskiej oglosil 30-minutowq przerwQ w obradach
(godz.r* - 1.2,1\.

Na obrady sesji nie wr6cil radny Adart Zawada.

Do o-ltu 14-qo Uchwalenie *Mieiscoweso nlNnu zaeospodarowania p{zestTzenneeo
tenenu noloZroneeo we wsi Roi6w w reionie ulicv Hetmafskiei
i Ostzeszowie w reionie ulicy Ko5ciuszki' (nr 96/2008)
Mariusz Witek - ZxgpcaBurmistrza przedstawil projekt uchwaly
w powyzszej sprawie.
Projekt byl tematem posiedzeri statych Komisji Rady Miejskiej
i zpstal pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesj i.
Rada Miejska jednoglo5nie (19 glos6w ,td') podipla uchwalE.
Uchwala Nr XVII/I 17 12008 stanowi ntrymrk do protokolu.

Do p-kilu l$eo Uchwalenie mianv -Mieiscoweso planu zasospodarowania
pr?estzenneeo terenu nolotpneeo we wsi Roifw" (nr 95/2008)
Mariusz Witek - Z,astEpca Burmistrza przedstawil projekl uchwaly
w powyzszsj sprawie.
Projekt byl tematem posiedzerl statych Komisji Rady Miejskiej
i znstalpozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (19 glos6w ,l-t') podjpla uchwalg.
Uchwala Nr XVII/I 18/2008 stanowi zalqczrlli/r- do protokolu.

Do p-ktu lGso Podiecie uchwalw sprawie:
a) zaciasriecia dlueoteminowego kredvtu bankoweeo oraz zobowiazania

weksloweeo (nr 9412008)
Stanislaw Wabnic * Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt uchwaty zastalom6wiony na posiedzeniach stalych Komisji
Rady Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,td) podjEla uchwalg.
Uchwala Nr XVIVI 19/2008 stanowi nlryzrrk do protokolu.
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b) nabvcia nieruchomo5ci sruntowei poloionei w Ostrzeszowie, uL Jana
Pawla II (nr 93/200E)
Mariusz Witek - Tastgpc,a Bunnistrza przedstawil projekt uchwaly
w powy2szej sprawie.
Projekt byl tematemposiedzef stalych Komisji Rady Miejskiej
i zostal porytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,pd) podspla uchwalg.
Uchwala Nr XVII/120/2008 stanowi zalqczillk do protokolu.

c) wniesienia niemchomo5ci eruntowei noloZ,onei w Ostmesmwie anortem
do Zakladu EnerqetvH Cieplnei z o.o' w Ostrzeszowie (nr 9712008)
Mariusz \Mitek - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaty
w powyZszej sprawie.
Projekt byl tematem posiedzeri stalych Komisji Rady Miejskiej
i zostal pozytywnie zaopiniowany pod obnady sesji.
W projekcie uchwaly znrieniono naz:nrgz ,t'rytaplywalnia" na ,,Centrum
Turystyczno-Rehabilitacyjne" poniewaZ se nowe mo2liwoSci pozyskania
$rodk6w zznwn4trzna budowg krytej plywalni.
Radny Hemyk Ifujser stwierdza" ?n dziakawinna byf podzielona by
zapewnid grunt na poszsrzswe ulicy Kqpielowej.
Stwierdza ze istniejqpy parking jest usytuowany na omawianej dziatce.
Radny Andrzej Manikowski stwierdzq zrc podzial dzialkitrwa ok. I miesi4cu.
Nie trzeba byC wla6cicielem dziralkt, aby starad sig o pozwolenie na budowg.
Zapytaje czy przekazanie dziatkimusi by6 teraz.
Stanislaw \I/abnic - Burmistrz wyja5nil, 2e szukamy r6inychmoZliwo5ci
pozyskania Srodk6w na budowg krytej ptywalni i stqd zmiana na rry zadalnlra.
Przekairemy gruot, aW Z,akladEnergetyki Cieplnej m6gl sig stara6 o pozwo-
lenie na budowg krytej plywalni.
Radny Slawomir Odrobinski proponuje, aby w projekcie uchwaty zmienii
kolejnoSc paragraf6w I i2.
trena SQzak - Radca Prawny Urzgdu Miasta i Gminy wyja$nila 12moirw
zmieniC kolejno$6 paragrafow lub utworzyd dwie projelty uchwal.
Glosowanie wniosku: czy opracowaC dwa projekty uchwal z przedsta-
wionego projektu uchwatry i zmienii por@ek ob,rad - l7 glos6w ,9a",
2,;wstrzymujqce" - wniosek przyjgto.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,zd') podjela uchwalg.
Uchwala Nr XVIVI 2 | /2008 stanowi zalqcznk do protokolu.

Obrady sesji opu5cil radny Jerzy Szulczytlski.

d) realizacii inwestvcii nod nazwa Centmm Turvstvczno-Rehqb{itacvine
(nr 101/2008)
Mariusz Witek - Z,astgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaty
w powyzszej sprawie.
Radny Andrzej Manikowski zapyf',$e czy zriarry nazlrty z,t'rytej plywalni"
na o,Centrum Turystyczno- Rehabilitacyjne" nie ma z.rwcz-enta.
Burmistrz wyja$nil, 2e rure. Zmram dlatego, tlmo?* pod t4nazwquzyskamy
Srodki zzcwn4trz.
Rada Miejska jednoglo3nie (18 glosow ,,zd') podjela uchwalg.
Uchwala Nr XVII/ I 2 2 I 20Ag $anowi ralqczntk do protokolu,
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Do n-ktu 17-eo Odnowiedzi na intentelacie i zanvtania
Stanislaw Wabnic - Burmistrz odpowiadaj4c
- radnemu Ryszardowi Szymanskiemu - temat ul. Targowej (skrgt z ul.
S ikorskie go) przeanalizuj emy,

- radnemu Andrzejowi Manikowskiemu - do ternatu wr6cimy ponawiajqc
pismo do Starostwa, Policja sprawdzi ruch na ul. Le$nej po godzinie 15w.

- radnym Henrykowi Kajser i Marioli Kozlowskiej - uzgodnimy zzarz4dcq
dr6g. Wyjazd z parkingu przy ul. Sikorskiego w lewo romrairymy,

- radnemu Janowi Papiernik - przeprowadzimy roznowy z PKP w sprawie
ulicy Dworcowej - bylby to skr6t z ul. Grabowskiej do ul. Powstaric6w
wkp.,

- radnemu Markowi Czwordon - pojemniki na segregowane Smieci usta-
wimy. KOM ntrilcisiE do wykonawcy o usunigcie $mieci,

- radnemu Andrzejowi Og6rkiewiczowi - topole z boiska Szkoly Podsta-
wowej nr I zostan4usunigte wterminie do 16 maja br.

Do p-kfu 1&eo Sprawv r6ine i infomacie
Radny Edward Skr4rpek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal:
- z dniem 30 kwietnia mija termin skladania oSwiadczeri maj4tkowychza
2007 rok

- w dniu 3 rmjaobchody rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja - radni
otr4ymali zaprosznnia

- kolejne sesje Rady Miejskiej odbedqsiE:29 nnjai26 czet:xca 2008 roku-

Do p-ldu 19-eo Zakofczenie
Przewodnic z4cy Rady Miej skiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesj i,
podziEkowal wszystkim zaudzialw obradach inmk'nS obrady XVI sesji
Rady Miejskiej.
RadapodjglaT uchwal.
R"d";"?p"czENaobradyo godzinie lP, a zakofrcrylao godzinie 14@.

Sekreta
obrad XWI

Jerzy PRZE WODNICZACY
RADY MIE.ISKIEJ

mgr Edward Skrzypek
Protokolowala


